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Primera concentración. Mucho ruido. 

 
 

Estimad@s compañer@s,  

 

Como ya sabéis los compañeros de Pozas y de Zamudio la 

convocatoria de ayer fue un éxito rotundo. De todos los trabajadores 

llamados a la movilización fueron muy pocos los que decidieron no 

secundarla. 

 

Por todo esto, solo podemos felicitaros y daros la enhorabuena, 

por responder de forma tan unánime, y por vuestro compromiso con la 

profesión, el sector, y por tener confianza en que las cosas pueden ser 

de otra manera. Haciendo caso omiso de sus mensajes contra-

movilizadores, ayer hemos enviado una respuesta alta y clara a la 

dirección de la empresa. 

 

Os animamos a responder con igual contundencia al parón 

convocado para el Jueves 3 de Junio, al que mayor número de 

trabajadores van a poder, y están dispuestos a sumarse (todos aquellos 

que están en cliente con otro horario). 

 

Lehenengo deia. Zarata handia. 
 

 

Lagun horiek,  

 

Dakizuenez, Pozas eta Zamudion egindako deialdia arrakasta 

borobila izan zen. Gehienok bat egin zenuten deiarekin, eta oso gutxi 

izan ziren partu hartu ez zutenak.  

 

Horregatik guztiagatik, zoriondu nahiko genizueke, ahobatezko 

erantzuna emateagatik, eta benetako konpromezua ogibide eta 

sektorearekin erakutsi duzuelako. Horrela argi eta garbi gauzak beste 

era batean izan daitezkeela erakutsi duzue. Haien mobilizazioen 

kontrako mezuak aintzat ez hartuta, atzo erantzun argia bidali genion 

enpresako zuzendaritzari. 

 

Hortaz, hurrengo osteguneko, Ekainak 3, geldialdian atzo 

erakutsitako irmotasunez erantzutera gonbidatzen zaituztegu. Ez ahaztu 

kasu honetan are eta langile gehiago egon daitezkeela, zeren bezeroetan 

beste ordutegi batekin daudenak ere egin baitezakete. 

http://comitegfinorte.wordpress.com


 

 
 
    Síguenos en http://comitegfinorte.wordpress.com 

 
    Jarrai gaitzakezu : http://comitegfinorte.wordpress.com 

 

 

 

La empresa nos ha trasladado que en los próximos días os hará 

llegar la información de cómo gestionar el parón (a nivel de partes de 

actividad y de responsables) y los impactos en la nómina. 

 

La semana que viene os daremos más detalles sobre el parón. 

 

Recordad que estamos abiertos a cualquier duda que os surja y 

a vuestra entera disposición. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

COMITÉ DE EMPRESA DE GFI NORTE. 

 

 

 

 

 

Enpresak esan digunez, hurrengo egunetan geldialdia nola egin 

behar duzueneko informazioa argitaratuko du ( parteak nola bete eta 

arduradunei nola abisatu dagokionez ), eta baita soldata-orriaren 

eraginak. 

 

Era berean zuen zalantzak edota kexak argitzeko eta bideratzeko 

hemen gaudela gogoratu nahi dizuegu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

GFI NORTEko BATZORDEA. 
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